

Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn

Møde i Bridgehuset, Bogensevej – 5. juni 2025 – kl. 13:00

Deltagere: Beata, Mona, Bjørn, Erik, og Jørgen

Afbud: Ingen

Beata bød velkommen, og oplyste at suppleanten – Freddy Madsen – også var inviteret, men havde meldt afbud pga. rejse.

Efter en kort præsentationsrunde gik man herefter over til behandling af dagsordenens punkter.

1. Godkendelse af referat fra Generalforsamlingen.

Referatet godkendtes.

2. Opfølgning af generalforsamlingen

Beata nævnte formandskabets indlæg om 'Breddeambassadører' og meddelte, at hun indtil videre ville tage sig af kontakten til dette initiativ, jvf. pkt. 6.

De afgangende bestyrelsesmedlemmer havde alle meddelt, at de var tilgængelige med oplysninger og støtte, hvis behov opstod.

Specielt overdragelse af kassererens adgang til distriktets bankkonti, var erfaringsmæssig en længere øvelse. I overgangsperioden ville den afgangende kasserer være sin efterfølger behjælpelig.

3. Konstituering af bestyrelsen.

Bestyrelsen konstituerede sig som følger:

Beata Sarna – formand

Bjørn Kokholm – næstformand

Erik Simonsen – kasserer

Jørgen Olsen – sekretær

Mona Sehested-Blad – medlem

Endvidere blev der nedsat et turneringsudvalg bestående af :

Beata (formand), Mona & Bjørn.

4. Fordeling af arbejdsopgaver vedrørende vores hjemmeside.

Beata havde overtaget ansvaret for distriktets hjemmeside fra Jørn Plet, og navn, tlf.nr., billede og funktion ville – med de deltagendes accept – i løbet af kort tid fremgå af denne.

Det aftaltes, at Bjørn også ville deltage i arbejdsopgaver vedrørende hjemmesiden.

At vi havde to hjemmesider, skyldtes, at den af DBF leverede

hjemmeside, der var tilknyttet Bridgecentral (udgave3), ikke tillod indlægning af dokumenter, hvilket Distriktets funktion krævede.

5. Fordeling af andre arbejdsopgaver – incl. Breddeambassadør.

Som allerede nævnt tog Beata sig – indtil videre – af relationerne til forbundet vedrørende Breddeambassadør-aktiviteterne.

Beata var også ansvarlig for relationerne til Distrikt Syd.

6. Kontakter til kreds 4.

Beata orienterede om aktiviteterne i Kreds 4, som hun varetog kontakten til.

7. Planlægning af næste møde

Turneringsplanen for den kommende sæson stod på to-do-listen, og ville blive behandlet af turneringsudvalget inden da.

Beata orienterede om nogle af de turneringer, distriktet havde afviklet i den foregående - Rød Klub og Vinoble:

Rød Klub – Parturnering (sølvpoint) for spillere med færre end 60 MP. Turneringen afvikledes i samarbejde med lokale klubber og spilledes fem gange i løbet af en sæson. En spiller kunne godt deltage mere end én gang, men aldrig med den samme makker.

Vinoble – Holdturnering, der afvikledes privat et antal gange i løbet af en sæson.

8. Eventuelt

Ingen punkter til behandling!

9. Næste møde

Det aftaltes, at næste afholdtes d. 17. juli kl. 15:30. Mødeform og sted som dette, evt. ville blive besluttet senere.

Mødet afsluttedes kl. 15:30.

JOL